
Interpellation  

Ställd till Kommunstyrelsens ordförande Peter Book (M)   

Vad händer med E-förslagen?  

Enköpings Kommunfullmäktige beslutade den 17 juni 2024 att ersätta Medborgarförslag med E-

förslag. Även riktlinjer för E-förslag antogs.  

Många av oss som deltog i beslutet trodde nog då att E-förslagen var klara att införas. Det har nu gått 

tio månader och E-förslagen har ännu inte kommit på plats. Eftersom den alltmer använda 

funktionen Medborgarförslag samtidigt togs bort i juni 2024 finns det sedan dess ingen möjlighet för 

våra medborgare att få inlämnade förslag behandlade i kommunfullmäktige. För närvarande ligger   

27 Medborgarförslag/E-förslag och väntar på att hanteras.    

Borttagandet av medborgarnas möjligheter att få förslag behandlade strider mot det övergripande 

målet och det första ”esset” i kommunfullmäktiges långsiktiga plan för åren 2024–2027: ”Det 

övergripande målet är att skapa en tryggare kommun som vi är stolta över att bo och verka i. 

Tryggheten ökar när vi känner samhörighet och är delaktiga i vår egen och samhällets utveckling”.  

Förutom att det skickar felaktiga signaler att förslagen inte behandlas är det ytterst olyckligt att de 

blir liggande så länge, då tidigare erfarenhet är att handläggningstiden (när den väl startar) kan vara 

upp till ett år. Eller mer.    

Med anledning av ovanstående frågar jag kommunstyrelsens ordförande Peter Book (M):  

1. Hur ser tidplanen ut för införandet av E-förslag? 

2. Om införandet fortsätter dra ut på tiden, hur anser du att våra medborgare ska få förslag 

hanterade utan onödig tidsfördröjning så att fullmäktiges långsiktiga mål uppfylls?  

 

Enköping 2025-04-09 

Anders Wikman   
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